
Protokół Nr  XXVII  /06 
 
z XXVIII sesji Rady Gminy Mieścisko w dniu 16 marca 2006 r. w godz. 12.00 do 16.30  
w sali sesyjnej Urzędu Gminy w Mieścisku. 
 
Adn. 1 
 
  XXVII sesję Rady Gminy Mieścisko otworzyła Wiceprzewodnicząca Rady 
Gminy – P.Elżbieta Kapczyńska, która jednocześnie przewodniczyła obradom. 
Na wstępie powitała przybyłych na dzisiejszą sesję gości: 
- Wójta Gminy – P.Andrzeja Banaszyńskiego, 
- pracowników Urzędu Gminy, 
- radnego powiatowego – P.Lecha Plucińskiego, 
- Komendanta Komisariatu Policji – P.Jacka Matysiaka, 
- Gminnego Prezesa OSP – P.Kazimierza Wiertla, 
- Gminnego Komendanta OSP – P.Mariana Bodusa, 
- Przewodniczącego Rady Powiatowej „Samoobrona” – P.Józefa Juszkiewicza, 
- sołtysów wsi, 
- radnych Rady Gminy Mieścisko oraz wszystkich gości – uczestników dzisiejszej sesji. 
(Lista obecności sołtysów wsi i zaproszonych gości stanowią załączniki do protokołu z sesji). 
 
Adn. 2 
 
 Wiceprzewodnicząca Rady Gminy stwierdziła, że na 15 radnych Rady Gminy, na 
dzisiejszej sesji obecnych jest 13, i 2 nieobecnych usprawiedliwionych wobec czego Rada jest 
prawomocna do prowadzenia obrad i podejmowania uchwał. 
Radni nieobecni usprawiedliwieni to: 
- P.Aleksandra Martyńska, 
- P.Marian Witucki. 
(Lista obecności radnych Rady Gminy stanowi załącznik do protokołu z sesji). 
 
 
Adn. 3 
 
 Wiceprzewodnicząca Rady Gminy odczytała porządek obrad XXVII sesji Rady 
Gminy, jaki radni i goście otrzymali z zaproszeniem na sesję i jednocześnie zapytał o zmiany 
do proponowanego porządku: 
Zmianę do porządku zgłosił Wójt Gminy – P.Andrzej Banaszyński, wnioskując o wycofanie 
uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki na prefinansowanie  projektów wspartych pomocą 
finansową ze środków Unii Europejskiej w ramach działania: 
3.1. Obszary wiejskie 
3.2. Obszary podlegające restrukturyzacji 
Wycofanie w/w projektu uchwały wynika z braku możliwości w tym przypadku możliwości 
refinansowani pożyczką projektów wspartych pomocą finansową ze środków UE. 
Jednocześnie wyjaśnił,  że może to być tylko współfinansowane z dochodów własnych 
gminy. Jako ich źródło wskazał środki z emisji obligacji komunalnych w części 
przeznaczonych na infrastrukturę techniczną. 
Dodatkowo Wójt wnioskował o wprowadzenie do porządku sesji uchwały w sprawie 
zatwierdzenia Planu Rozwoju Lokalnego Gminy Mieścisko na lata 2006-2010, która jest 
dokumentem niezbędnym przy ubieganiu się o środki z funduszy unijnych. 
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Wiceprzewodnicząca Rady zwróciła się z zapytaniem kto jest za wycofaniem z porządku 
obrad uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki na prefinansowanie oraz wprowadzenie do 
porządku uchwały w sprawie uchwalenia Planu Rozwoju Lokalnego. 
Radni w głosowaniu jednogłośnie przy 13 głosach „za” opowiedzieli się za wprowadzeniem 
w/w zmian do porządku obrad XXVII sesji, który po zmianach przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Stwierdzenie quorum. 
3. Przedstawienie porządku obrad XXVII sesji Rady Gminy – możliwość wprowadzenia 

zmian. 
4. Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej sesji. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Zapytania sołtysów. 
7. Informacja z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
8. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych za rok 2005. 
9. Informacja z działalności Przewodniczącego Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 
10. Informacja z pracy stałych Komisji Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 
11. Podjęcie Uchwał: 

11.1. w sprawie uchwalenia Planu Rozwoju Lokalnego Gminy Mieścisko na lata 
2006-2010, 

11.2. w sprawie przekazania Komendzie Wojewódzkiej Policji środków na 
dofinansowanie zakupu radiowozu, 

11.3. w sprawie zbycia nieruchomości gruntowej stanowiącej las gminny w 
Jaroszewie Drugim, 

11.4. w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2006 rok, 
11.5. w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii” na 

lata 2006-2008, 
11.6. w sprawie zmiany uchwały dotyczącej przyjęcia „Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych” na rok 2006, 
11.7. w sprawie ustalenia wysokości najniższego wynagrodzenia zasadniczego w I 

kategorii zaszeregowania do tabeli miesięcznych kwot wynagrodzenia 
zasadniczego oraz wartości jednego punktu do tabeli punktowych rozpietości 
dla poszczególnych kategorii zaszeregowania dla pracowników zatrudnionych w 
jednostkach organizacyjnych Gminy Mieścisko. 

12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
13. Wolne głosy i wnioski. 
14. Zakończenie. 

 
Adn. 4 
 
 Wiceprzewodnicząca Rady poddała pod głosowanie propozycję przyjęcia protokołu z 
ostatniej sesji bez jego odczytywania  uzasadniając możliwość wniesienia od ostatniej sesji 
poprawek do protokołu. 
Radni w głosowaniu jednogłośnie przy 13 głosach „za” przyjęli protokół z ostatniej sesji 
przez aklamację. 
 
Adn. 5 – Interpelacje i zapytania radnych 
 

- radny Kuryłowicz: 
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1) w sprawie nie świecących 2 lamp parkowych we wsi oraz 1 u sołtysa na podwórzu, 
która zaświeca się i gaśnie. Pomimo wcześniejszego zgłaszania nikogo nie było z 
interwencją; 

2) w sprawie wykonywanych  prac remontowych w świetlicy w Jaroszewie II podczas 
gdy zacieka dach; 

 
- radny Rodzewicz: 
1) zaobserwował, że firma wywożąca w Mieścisku śmieci, jeśli brakuje jej do pełna to 

uzupełnia śmieciami z pojemników przeznaczonych do segregacji odpadów. Śmieci 
segregowane wrzuca w ogólne. Po co jest zatem segregacja ? 

2) po raz kolejny zgłosił obawę, że most na Rudzie może runąć. Patrząc pod spodem to 
widać wystające zbrojenia metalowe; 

 
- radny Hoffmann – w sprawie drogi w Popowie Kolonii, która jest na mapach, a nie 

na gruncie. Czy możnaby podjąć procedurę wykupu tej drogi ? Rolnicy  to wykupiliby 
aby mieć porządek w mapkach; 

 
- radny Migas – w sprawie odcinka drogi nieutwardzonej do Strzeszkowa, który jest w 

coraz gorszym stanie. Jeździ tam autobus szkolny. Kto jest właścicielem tej drogi i w 
czyjej gestii leży naprawa ? 

 
Adn. Zapytania sołtysów 
 

- P.Chojnacki – sołtys wsi Jaworówko – zwrócił się z pytaniem do Prezesa Spółdzielnii 
Mieszkaniowej w Popowie Kościelnym w imieniu mieszkańców – byłych 
pracowników PGR, którzy składają wnioski o dodatki mieszkaniowe. Firma 
wywożąca śmieci w rozliczeniu daje tylko paragony. Spółdzielnia żeby to rozliczyć 
żąda faktur. Jak Spółdzielnia chce ten problem rozwiązać ? 

Na zapytanie sołtysa odpowiedzi udzielił Prezes Spółdzielnii – P.Lech Pluciński 
wyjaśniając, że okazanie faktur to jest wymóg ustawy o dodatkach mieszkaniowych. To 
samo dotyczy wody i ścieków. To jest problem tego który zawarł umowę z firmą 
wywożącą śmieci; 
- P.Piechowiak – sołtys wsi Podlesie Kościelne -  zapytał o zakres prac na drodze 

Podlesie Koscielne-Budziejewo ? 
- P.Kmieciak – sołtys wsi Jaroszewo Drugie – zgłosił, że przy drodze Jaroszewo-

Jaroszewo wyrosły samosiejki. Przy okazji żniw możnaby tam przejechać kombajnem. 
Na dzisiaj jest to droga o szerokości 4m; 

Odpowiedzi na zapytania sołtysów udzielił Wójt Gminy: 
- sołtysowi wsi Podlesie Kościelne – część drogi jest w planie, a  z drugiej strony nie 

może być finansowana ze środków unijnych w działaniu 3.1 i 3.2 bo nie jest 
własnościa gminy. Geodezyjnie połowa drogi należy do powiatu; 

- sołtysowi wsi Jaroszewo II – droga Jaroszewo-Jaroszewo nie jest gminna. Zdaniem 
Wójta gmina musi wejść w porozumienie z Nadleśnictwem i trzeba wyciąć te krzaki; 

Z kolei Wiceprzewodnicząca Rady udzieliła głosu Przewodniczącemu Powiatowej Rady 
„Samoobrona” – P.Józefowi Juszkiewiczowi, który przedstawił następujące sprawy: 
1) poinformował, że nadal odbywają się procesy sądowe rolników w powiecie za obrót 

bydłem zabiałaczkowanym. „Samoobrona” podjęła działania żeby występować z 
kasacjami. Te kasacje zostały skierowane do Ministra Sprawiedliwości. Jeszcze nie 
ma żadnych decyzji; Przewodniczący prosił aby tę informację sołtysi przekazali 
rolnikom. Zgodnie z obowiązującą ustawą z marca 2004 r. obowiązek ciąży na 
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państwie i hodowcach. Przewodniczący „Samoobrony” wystąpił z propozycją do 
Lekarza Głównego Weterynarii, że są rolnicy, którzy mają warunki do hodowli bydła 
zabiałaczkowanego do momentu jego zabrania’ 

2) Przewodniczący „Samoobrony” poinformował o odbytej rozmowie z Ministrem 
Rolnictwa w sprawie wysokości cen skupu trzody chlewnej ustosunkowując się 
jednocześnie do kwoty 2,80 zł. Również jednym z tematów był problem 
przedłużającego się w czasie terminu wypłat dopłat unijnych. Przewodniczący 
„Samoobrony” był w posiadaniu pisma z Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji 
Rolnictwa wyjaśniającego tę kwestię skierowanego do rolników województw 
wielkopolskiego. Przewodniczący prosił wywiesić treść tego pisma na tablicy 
ogłoszeń. 

 
Adn. 7 
 
 Wójt przedstawił informację z działalności w okresie międzysesyjnym. 
(Informacja stanowi załącznik do protokołu). 
 
Adn. 8 
 
 Wójt pełniący funkcję Przewodniczącego Gminnej Komisji Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych złożył sprawozdanie z działalności Komisji za rok 
2005. 
(Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 
Uzupełnieniem do sprawozdania jest sprawozdanie z działalności powstałej w 2005 r. 
świetlicy socjoterapeutycznej oraz sprawozdanie z działalności Punktu Konsultacyjnego dla 
osób z problemem alkoholowym. 
Wójt poinformował o wielkości sprzedanego alkoholu w roku 2005 na terenie gminy 
Mieścisko, z uwzględnieniem: 

- piwa – na wartość 851 tys.zł 
- wina – na wartość 217 tys.zł 
- wódki – na wartość 572.357 tys.zł 

Łączna wartość sprzedanego alkoholu w 2005 r. opiewa na kwotę: 1.641 tys.zł, co w 
przeliczeniu na mieszkańca wynosi 272 zł. Należy zauważyć, że nastąpiło zmniejszenie 
sprzedanego alkoholu w stosunku do lat poprzednich, gdzie w 2003 r. sprzedano na wartość 
1.900 tys.zł. Zdaniem Wójta zmniejszenie wartości a co się z tym wiąże też spożycia napawa 
optymizmem, że działania Gminnej Komisji idą w dobrym kierunku. 
Do przedstawionego sprawozdania odniosły się następujące osoby: 
- radny Rodzewicz – wyjaśnił, że w ostatnim czasie cena alkoholu spadła przez akcyzę. 
Kwotowa różnica nie odzwierciedla rzeczywistego spożycia. Spadek wydawanych pieniędzy 
nie jest miarą, że mniej spożywa się alkoholu. 
- P.Juszkiewicz – Przewodniczący „Samoobrony” – nawiązał do faktu, że Związek 
Zawodowy od kilku lat organizuje kolonie i zimowiska dla dzieci z rodzin najbiedniejszych. 
O dofinansowanie zwraca się do gmin i wiele z nich ten wypoczynek dofinansowuje właśnie 
z Gminnego Funduszu Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. W tym miejscu 
Przewodniczący Samoobrony zapytał czy w tym roku byłaby możliwość dofinansowania 
przez gminę wypoczynku dla 2 dzieci, tj. koszt 200 zł/dziecko. W odpowiedzi uzyskał 
akceptację ze strony Wójta. 

- radny Raysner – zapytał czy osób uzależnionych ubywa, czy przybywa ? 
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- Wójt – wyjaśnił, że ta problematyka dotyczy współpracy wszelkich organizacji. Są 
osoby, które nie chcą współpracować z Komisją. Rozeznanie w problemach ludzi 
uzależnionych jest dobre bo jest to małe środowisko; 
- radna Soczka – zapytała na jakiej zasadzie wśród potrzebujących są osoby z Wagrowca? 
- Wójt – wyjaśnił, że początek ideii Gminnej Komisji narodził się w 1984 r. w Wągrowcu. 
Kiedy w Mieścisku powstałą Komisja – to z Wągrowca przyjeżdżały osoby do nas i 
odwrotnie. To jest satysfakcjonujące. 

 
Adn. 9 
 
 Przewodniczący Rady – P.Janusz Górski złożył informację ze swojej pracy w okresie 
międzysesyjnym. 
 
Adn. 10 
 
 Przewodniczący stałych komisji Rady Gminy złożyli informację ze swojej pracy w 
okresie miedzysesyjnym: 

1) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – P.Kazimierz Staroń poinformował o odbyciu 2 
posiedzeń: 
     -  24 lutego br., którego przedmiotem była kontrola podatków i opłat lokalnych za rok 
2005 z uwzględnieniem stanu zaległości i umorzeń. Przewodniczący Komisji przedstawił 
w/w informację z kontroli wraz z informacją o stanie wierzytelności w gminie; 
 - 7 marca br. – wspólne posiedzenie poświęcone opiniowaniu materiałów na sesje Rady 
Gminy. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że protokoły z kontroli sa do wglądu w 
biurze Rady Gminy. 

2)Przewodniczący Komisji Oświaty – P.Ryszard Rodzewicz poinformował o odbyciu 2 
posiedzeń: 
- zapoznanie się z działalnością świetlicy socjoterapeutycznej oraz z informacją nt. 
wypoczynku zimowego i letniego dzieci i młodzieży w gminie; 
- 7 marca – wspólne posiedzenie nt. zaopiniowania materiałów na sesje; 
3) Przewodniczący Komisji Rolnictwa – P.Ireneusz Migas 
Komisja odbyła 1 wspólne posiedzenie jak wyżej. 
4) Z-ca Przewodniczącego Komisji Przestrzegania Prawa – P.Adam Hoffmann 
Komisja odbyła 1 wspólne posiedzenie jak wyżej. 
 
Adn. 11 – Podjęcie uchwał 

 
5) uchwała w sprawie uchwalenia Planu Rozwoju Lokalnego Gminy Mieścisko na lata 

2006-2010.  
Wyjaśnień do projektu uchwały udzielił Wójt Gminy – P.Andrzej Banaszyński. 
Potrzeba uchwalenia planu wynikła z faktu ubiegania się o środki unijne na działanie 3.1 i 
3.2. Wójt z kolei odczytał najważniejsze założenia planu. 
- radny Rodzewicz – w związku z wycofaniem uchwały w sprawie pożyczki na 
prefinansowanie zapytał jaka jest różnica między tego rodzaju pożyczką a obligacjami ? 
W odpowiedzi P.Skarbnik wyjaśniła, że pożyczka na prefinansowanie i obligacje są 
długiem. Jednak w/w pożyczka nie jest zaliczana do długu publicznego jeśli chodzi o 
dopuszczalne wskaźniki i nie obciąża ona budżetu. 
W związku z brakiem innych pytań do projektu uchwały Z-ca Przewodniczącego Rady 
odczytała projekt uchwały, który następnie poddała pod głosowanie. 
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Na 13 radnych, uchwała w głosowaniu została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik 
do protokołu. 
- uchwała w sprawie przekazania Komendzie Wojewódzkiej Policji środków na 
dofinansowanie zakupu radiowozu. 
Wyjaśnień do projektu uchwały udzielił Wójt Gminy. Przedmiotem uchwały jest udział 
przez gminę we współfinansowaniu wspólnie z Komendą Wojewódzką Policji w 
Poznaniu zakupu radiowozu na potrzeby Policji w Mieścisku. Dotychczasowy samochód 
marki „Polonez” po 13 latach użycia nie spełnia wymogów technicznych. 
W związku z brakiem pytań Z-ca Przewodniczącego Rady odczytała projekt uchwały, 
który następnie poddała pod głosowanie. 
Na 13 radnych, uchwała w głosowaniu została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik 
do protokołu. 
- uchwała w sprawie zbycia nieruchomości gruntowej stanowiącej las gminny w 
Jaroszewie Drugim. 
Zgodnie z wyjaśnieniami Wójta przedmiotem uchwały jest propozycja sprzedaży 
gminnego lasu w Jaroszewie Drugim o powierzchni 18,70 ha. Dotychczasowe utrzymanie 
lasu, oczyszczanie i trzewież stanowią koszty, a dochód wynosi ok. 12 tys.zł rocznie. Las 
wstępnie został wyceniony na 250 tys.zł i istnieje możliwość jego zbycia. 
Z uzyskanych ze sprzedaży lasu dochodów planuje się: 
6) dofinansowanie remontu dróg realizowanych w ramach środków unijnych, 
7) dofinansowanie adaptacji ZAZ w Gołaszewie, 
8) dofinansowanie zakupu radiowozu dla Policji, 
9) zakup drzwi do Kościoła w Budziejewku, 
10) wycena nieruchomości, 
11) zakup wykładziny podłogowej do Urzędu Gminy. 

Do projektu uchwały zgłoszono zapytania: 
- radny Kuryłowicz – jeśli chodzi o las w Jaroszewie Drugim jaki jest zapis w księdze 
wieczystej. Sięgając pamięcią wstecz mieszkańcy Jaroszewa sadzili ten las. Czy Jaroszewo 
nie ma udziału we współwłasności ? 
- Wójt – wyjaśnił, że jeśli ktoś sadził las to nie znaczy, że jest jego. 
- P.Juszkiewicz – Przewodniczący „Samoobrony” – jako mieszkaniec Jaroszewa II jego 
zdaniem niewyobrażalne jest żeby na dochodach ze sprzedaży lasu nie skorzystały wsie 
Jaroszewa na których jest on usytuowany. „Sprzedaje się coś co sadzili poprzednicy na 
finansowanie wokół; 
- Z-ca Przewodniczącego Rady – wyjaśniła, ze do właściwości Rady należy podejmowanie 
uchwał w sprawach majątkowych; 
- Wójt wyjaśnił, że nie można mówić, że jeśli w danej wsi sprzedaje się majątek gminy to 
wpływy należą się tylko tej wsi. Jeśli jest gmina czegoś własnością to ona podejmuje decyzje. 
- radny Migas – stwierdził, że wszyscy wspólnie tworzymy majątek i należy kontrolować czy 
działania są zgodne z prawem; 
W związku z wyczerpaniem dyskusji Z-ca Przewodniczącego Rady odczytała projekt 
uchwały, którą następnie poddała pod głosowanie. 
Na 13 radnych, za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych i 1 radny Kuryłowicz 
„wstrzymał się od głosu”. 
Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości gruntowej stanowiącej las gminny w Jaroszewie 
Drugim została przyjęta większością głosów. 
Z-ca Przewodniczącego Rady zarządziła 15-minutową przerwę. Po przerwie kontynuowano 
punkt dot. podejmowania uchwał. 

- uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2006 rok. 
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Skarbnik Gminy odczytała autopoprawki wniesione do projektu uchwały od ostatniego 
posiedzenia. 
- w dziale 600 – Transport i łączność – wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych w 
kwocie 383.473 zł stanowiące pożyczkę na prefinansowanie zadania „Przebudowa 
nawierzchni dróg gminnych w rejonie wsi Zabiczyn zostaje zastąpiona kwotą pochodzącą 
ze zmniejszenia wydatków na zadanie: „Budowa hali sportowej z pomieszczeniami 
dydaktycznymi dla gimnazjum”; 
- środki zaplanowane na spłatę odsetek od pożyczki na prefinansowanie w kwocie 10.300 
zostają przeznaczone na wymianę zużytych wykładzin i zakup wyposażenia na potrzeby 
Urzędu Gminy; 
- dodatkowo do projektu uchwały w sprawie zmian wprowadza się załącznik: Wydatki na 
wieloletnie programy inwestycyjne finansowane przy współudziale środków 
pochodzących z budżetu UE na kwotę 1.027.275 zł; 
Do projektu uchwały zgłosił zapytanie radny Rodzewicz: co będzie w sytuacji jeśli las w 
Jaroszewie II nie zostanie sprzedany ? 
W odpowiedzi Skarbnik Gminy wyjaśniła, że wyszczególnione wcześnie zadania można 
wziąć za wątpliwe do zapłaty. 
W związku z brakiem innych zapytań Z-ca Przewodniczącego Rady odczytała projekt 
uchwały, który następnie poddała pod głosowanie. 
Na 12 radnych obecnych na sesji (radny Dereziński wyszedł z sali) uchwała została 
przyjęta w głosowaniu jednogłośnie przy 12 głosach „za” i stanowi załącznik do 
protokołu. 
- uchwałą w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na lata 
2006-2008. 
Wyjaśnień do projektu uchwały udzielił Wójt Gminy. Wskazał, że w/w Program jest 
finansowany ze środków Gminnego Funduszu Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych. Do realizacji Programu są zobowiązane wszystkie organizacje. 
Do projektu uchwały zgłosił uwagi-propozycje dla przyszłego ustawodawstwa radny 
Rodzewicz: 
- rozważenie możliwości uczestniczenia w rozprawach dilerów narkotykowych, 
- w przypadku rozpraw dla dilerów wprowadzenie obligatoryjnych kar pieniężnych. 
Do uwag radnego ustosunkował się Komendant Policji wyjaśniając, że teoretycznie w 
myśl przepisów ustawy istnieje możliwość orzekania kar na rzecz instytucji. Być może 
trzebaby tego typu uwagi skierować do Sądu, Prokuratora. Policja nie ma na to wpływu. 
- Wójt – jeśli chodzi o udział w rozprawach to nie jest problemem żeby ująć tego typu 
zapis w Programie. Sąd też orzeka grzywny na rzecz organizacji. Trzebaby to wskazać 
Sądowi, że jeśli będą rozprawy z naszego terenu to może dobrze byłoby orzekać kary na 
rzecz gminy. 
W związku z brakiem innych zapytań Z-ca Przewodniczącego Rady odczytała projekt 
uchwały, który następnie poddała pod głosowanie. 
Uchwała w głosowaniu została przyjęta jednogłośnie przy 13 głosach „za” i stanowi 
załącznik do protokołu. 
- uchwała w sprawie zmiany uchwały dotyczącej przyjęcia „Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych” na rok 2006. 
Wyjaśnień do projektu uchwały udzielił Wójt Gminy. Przedmiotem uchwały jest: 
- zmniejszenia części wydatków na realizację Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i przeniesienia części środków finansowych 
na realizacje Gminnego Programu przeciwdziałania Narkomanii. 
- Zwiększenie wynagrodzenia Z-cy Przewodniczącego Gminnej Komisji Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych z powodu zwiększenia obowiązków: koordynacja Gminnego 
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Programu Przeciwdziałania Narkomanii oraz nadzór nad świetlicą socjoterapeutyczną w 
Mieścisku. 
W związku z brakiem zapytań, Z-ca Przewodniczącego Rady odczytała projekt uchwały 
który następnie poddała pod głosowanie. Uchwała w głosowaniu zostałą przyjęta 
jednogłośnie przy 12 głosach „za”. 
- uchwała w sprawie ustalenia wysokości najniższego wynagrodzenia zasadniczego w I 
kategorii zaszeregowania do tabeli miesięcznych kwot wynagrodzenia zasadniczego oraz 
wartości jednego punktu do tabeli punktowych rozpiętości dla poszczególnych kategorii 
zaszeregowania dla pracowników zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych gminy 
Mieścisko. 
Przedstawiona propozycja wysokości najniższego wynagrodzenia zasadniczego w I 
kategorii zaszeregowania w kwocie 740 zł oraz ustalona wartość jednego punktu w 
wysokości 4 zł umożliwi zapewnienie wynagrodzenia zgodnego z obowiązującymi 
przepisami. 
W związku z brakiem pytań Z-ca Przewodniczącego Rady odczytała projekt uchwały, 
który następnie poddała pod głosowanie. Uchwałą w głosowaniu została przyjęta 
jednogłośnie przy 12 głosach „za” i stanowi załącznik do protokołu. 
 
Adn. 12 – odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych 
- radnemu Kuryłowiczowi – żarówki w lampach trzeba wymienić. Wójt nadal zapelował o 
spisanie mrugających żarówek najlepiej wieczorem i podanie do Urzędu; 
- świetlica w Jaroszewie II – cieknie w ubikacji. Wójt polecił dekarzowi aby to 
zabezpieczył; 
- radnemu Rodzewiczowi –uwagę odnośnie wsypywania śmieci segregowanych przyjął 
do wiadomości, gdyż ma to czasami miejsce; 
- most na Rudzie – w ubiegłym roku postawiono znak ograniczenie tonażu do 16 ton. 
„Most jest nasz i musimy o niego dbać. W tym roku nie ma możliwości aby zrobić coś 
więcej; 
- radnemu Hoffmannowi – trzeba sprawdzić czyją własnością jest droga. Jeśli Agencji to 
może na cele komunalne dostaniemy to za darmo; 
- droga do Strzeszkowa -  jest w administracji gminy. Jest ujęta realizacja z Funduszu 
Ochrony Gruntów Rolnych; 
Po udzielonych odpowiedziach Wójt rozdał wszystkim uczestnikom sesji nowowydany 
kwartalnik „Wieści Gminne” i nowo wydany folder pn. Kamień Sw.Wojciecha. 
 
Adn. 13 Wolne głosy i wnioski 
- sołtys Chojnacki -  zgłosił pojawienie się w lesie znacznej liczby lisów, które szukają 
pożywienia w postaci młodych saren i zajęcy. Zaproponował powiadomić Koło w 
Swarzedzu; 
- radny Rodzewicz: 
1) zwrócił uwagę na nieporządek (butelki, szkło, śmieci) koło Domu Kultury i przy 

skwerze k./Restauracji. Jest to wizytówka gminy.  
2) Zgłosił fakt nie sprzątania po handlujących k/Domu Kultury, 
3) Na ul. Zaciszę w części skarpy zdjęto płytki. Kto o tym zadecydował ? 
4) W czasie układania chodników dużo kostek połamało się i pozostały połówki, w tym 

na ul. Zacisze. Czy nie można było tego od razu wywieźć ? 
5) W stronę Zabiczyna k./oczyszczalni wykopano 2 kamienie w jakim celu ? 
6) Sprawa dachówki na budynku Szkoły w stronę Budziejewka, 
7) Sprawa przejścia na Osiedlu Michałowskim między P.Dereszyńskim a Nojgebauerem, 
8) Zły stan słupów elektrycznych na drodze w stronę Budziejewka. 
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- P.J.Szcześniak – mieszkaniec Mieściska : 
1) sprawa złego stanu dróg po zimie, w tym duża dziura zagrażająca bezpieczeństwu na 

zakręcie na ul. Polnej, jak również studzienka winna być podniesiona wyżej; 
2) wjazd na  Oś.Michałowskie z ul. Pocztowej – kogoś trzebaby za to obciążyć; 
- radna Soczka – przy wjeździe na Gniezno przy torach stoi słupek (krzyż Św. Andrzeja), 
który jest bezużyteczny i szpeci; 
- P.Wojtyszyn – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Mieścisku – powiadomił, że od 2 
miesięcy Szkoła wydaje bezpłatne kakao dla wszystkich chętnych dzieci; 
Odpowiedzi na zgłoszone zapytania udzielił Wójt Gminy. 

W związku z wyczerpaniem punktów porządku sesji Z-ca Przewodniczącego Rady 
podziękowała wszystkim za udział i zamknęła kolejną sesje. 
 
 
  Protokółowała:     Przewodniczyła obradom: 
 
  Wiesława Kujawa         Janusz Górski 
Inspektor ds. obsługi organów Gminy      Przewodniczący Rady Gminy 

 


